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Närvarande styrelsen: Kjell-Åke Grubb, Kjell Eriksson, Hans Göran Hådén, Kurt Högbom,  
Per Norbäck, Ulf Thunström, Sören Ödmark. 

 
§ 2.1a 

Ordförande Kjell-Åke Grubb hälsade välkommen och öppnade dagens sammanträde 
 

§ 2.1b 
Dagordningen godkändes utan ändringar 

§ 2.2 
Till att justera dagens protokoll valdes Per Norbäck 
 

§ 2.3 
Protokollet från senaste styrelsemötet 2016-11-14 godkändes med följande kommentarer: 
§6.4, pengarna som kommit in till kassören utan avsändare visade sig vara från det avvecklade 
jaktlaget Fanbyn Norra.  
§6.12,2 Älgfördelning. Felräkningen som medfört att Grössjön blivit felfördelad har åtgärdats. 
  

§ 2.4 
Resultat och balansrapport, bil 1, finns tillgänglig på hemsidans styrelsesida. Efter genomgång  
av de olika posterna kunde den ekonomiska rapporten godkännas och läggas till handlingarna. 
    

§ 2.5 
En motion (bil 2) till årsstämman avseende avveckling av markägarfonden  diskuterades och  
innehållet godkändes av styrelsen. Det påpekades att ett beslut på två efterföljande stämmor  
krävs innan ett eventuell beslut kan verkställas. 

§ 2.6 

1. Förvaltningsberättelse. Ordf. återkommer med en skrivelse som styrelsen sedan får  
besluta om. 

2. Budgetförslag. Ordf. presenterade ett förslag (bil 3) som styrelsen kunde godkänna  
och fastställa. 

3. Räkenskapsårets resultat. Styrelsen beslutade att årets resultat läggs till ny balans- 
räkning. 

4. ”Tur att avgå” ur styrelsen. Hans Göran Hådén, Kjell Eriksson och Sören Ödmark.  
Ordf. väljs för ett år i taget. 

5. Årsavgift jaktkort, gästkort, predatorkort. Beslutades att samma tariffer som tidigare 
skall gälla. Älg;250 kr, Småvilt;100 kr, Gästkort;75 kr, Predatorkort;100 kr/år 

6. Avgift till markägarfond. Beslutades att samma som föregående år fortsättningsvis skall 
gälla. 

§ 2.7 
Ordf. föreslår att viltsektionen skall omorganiseras. Han föreslår att en intresserad och 
kompetent person väljs som ledare och ansvarig. Som ansvarig får han då rekrytera den 
bemanning han finner vara lämplig med engagerade och motiverade personer. 
Styrelsen ställde sig bakom förslaget och föreslår att Anders Öberg väljs.  
 
Eftersom att Mikael Widmark har uttryckt att han fortsättningsvis inte vill vara kontaktman  
för björnjakten föreslår styrelsen att Jonas Södermark tillfrågas.   

 
§ 2.8  

Styrelsen beslutade att jakträttsbevis i fortsättningen endast skall säljas via hemsidan. 
   

Mötets öppnande 
 
 
Godk. av dagord. 
 
Val av justerare 
 
 
Godk. av föreg. 
protokoll  
 

 

 

Ekonomisk rapport 
 
 
 
Styrelsens motion,  
beslut 
 
 
Förberedelser för års- 
stämman. 
 
 
Beslut 
 
Beslut 
 
 
 
Beslut 
 
Beslut 
 
Omorganisation vilt- 
sektion 
Beslut 
 
 
 
 
 
 
Försäljning av jakt- 
kort 
Beslut 
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§ 2.9 
Ordf. gick kortfattat igenom årets älgavskjutning men påpekade att jaktåret inte är slut men  
att sannolikheten för att någon ytterligare älg skall fällas är mycket låg. Älgavskjutningen 
har ingående redovisats i ett bildspel på uppföljningsmötet i Vigge. En pdf-fil på bildspelet 
ligger på hemsidans styrelsesida. 

§ 2.10 
Då tillgången på älg har minskat betydligt vilket har visat sig i årets avskjutning och resultatet 
på älgobsen konstaterade ordf. att den älgskötselplan som tidigare har fastlagts måste revideras. 
Det blir en uppgift som styrelsen får hantera under våren. 
 

§ 2.11 

1. Karl-Arvid Malmström i Fanbyn har anmält ny mark ingående i området. 
2. Tomas Decker har köpt Inger Hultins fastighet i Fanbyn men önskar jaga i Vigge. 

 
§ 2.12 

Arne Persson arrenderar ut 100 ha på Edsta 14:1 till Ted Karlsson boende i Åkersberga. 
Mats Agstam boende i Oslo arrenderar 70 ha ur Edsta 14:1 och 30 ha av Anders Åström i  
Gräfte. Styrelsen hade inget att erinra och godkände dessa båda  ärenden. 
 

§ 2.13 
Sören lämnade ytterligare information och tog del av synpunkter. Han påpekade att det krävs 
genomgångar med jaktlagens ansvariga innan lösenord kan delas för att de skall få revidera och 
publicera material på jaktlagens sidor.. 

§ 2.14 
Värdet av en vinterinventering diskuterades och hur en sådan skall gå till. Ordf. föreslog att  
alla jaktlag jaktlag samtidigt räknar dagsfärska älglöpor. Konstaterades vidare att invent- 
teringen bör göras på nysnö. Detaljerat förslag och tidplan kommer att presenteras senare i  
vinter. 

§ 2.15 
Ordf. informerade att han och Anders Westin skall delta i ett möte i Bollnäs den 9 mars med  
inriktning älgförvaltning.  
    

 § 2.16 
Ordf. tackade för visat intresse och avslutade mötet 
 
 
Vid protokollet                        
 
 
Sören Ödmark   Per  Norbäck 
Sekreterare   Justerare 
 
 
 
 
 
 
Bilagor. Ekonomisk rapport bil 1, Motion bil 2, Budgetförslag bil 3 

 
 
Älgavskjutning 
 
 
 
 
Älgskötselplan 
 
 
 
 
Upptagning av ny 
mark ing. i området 
 
 
 
Upplåtelse av jakt- 
arrende 
Beslut 
 
 
Hemsidan 
 
Nästa möte 
 
Vinterinventering 
 
 
 
 
Träff ang. älgför- 
valtning 
 
 
Avslutning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


